
RADA GMINY GASZOWICE 
44-291 (.3m7.owice. ul. R uh.nweka 2 

Protokół  Nr 27/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) —14 radnych. Nieobecna radna Ewa Biernacka. 

Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych na obecną  chwilę  obecnych jest 13 radnych, podkreślając tym samym, 

że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Gminy Gaszowice w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdania z rocznej działalności Komisji Rady Gminy Gaszowice. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Gaszowice na 
rok 2017; 

b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2017; 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Gminy Gaszowice na rok 2017; 

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017: 
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 
- przedstawienie opinii i wniosków Komisji Rady Gminy, 
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, 
- stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji, 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej; 

g) podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne; 

h) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gaszowice. 
8. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Gaszowice. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
11. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad, a następnie zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  
z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  propozycje zmian. 
Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono zmian. 

Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  
z tym dokumentem. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2016 r. 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 
z protokołu, o którym mowa powyżej. 

W uzupełnieniu do zapytania nr 1 radnego Szymona Korbla dotyczącego poprawy bezpieczeństwa 

na skrzyżowaniu ulic Rybnickiej i Jerozolimskiej Wójt powiedział, że odbyło się  spotkanie 
z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku, w wyniku którego stwierdzono, że głównym 

powodem zdarzeń  drogowych jest niedostosowanie się  kierowców do oznakowania w tym rejonie, 
może zostać  w tym miejscu dodane jeszcze dodatkowe oznakowanie poziome (akustyczne). 
Nadmienił  również, że w przyszłości Zarząd Dróg Powiatowych planuje na przedmiotowym 
skrzyżowaniu modernizację  polegającą  na wykonaniu przejścia dla pieszych. 
Następnie w uzupełnieniu do zapytania nr 2 radnej Barbary Watoła dotyczącego możliwości 

zabezpieczenia spływającej wody wzdłuż  ul. Jana w Lukowie Śląskim Wójt powiedział, że 
w przedmiotowej sprawie odbyło się  spotkanie zainteresowanych osób i zostały wykonane w tym 
rejonie odpowiednie prace. 

Kolejno Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Szymon Korbel, 
Mieczysław Szymik, Tadeusz Korecki, Krzysztof Lorek, Andrzej Cieślok, Piotr Górecki, Jerzy 
Kawulok, Ilona Sklarek, Agnieszka Pytlik, Barbara Watoła, Ewa Biernacka, Rafał  Zdziebczok, 
Damian Krauze. Ponadto protokół  czytał  Wójt oraz Sekretarz Gminy. 
Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do protokołu. 
Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod głosowanie. 

Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 25 listopada 
2016 r. do 28 grudnia 2016 r. następującej treści: 
„1. 29 listopada odbyło się  na Piecach spotkanie mieszkańców z przedstawicielami Polskiej 
Spółdzielni Energetycznej dotyczące: "Projekt OZE Czysta Energia", dzięki któremu można 

uzyskać  do 50% dotacji do Paneli Fotowoltaicznych produkujących prąd ze słońca oraz do pomp 
ciepła. 
2. 30 listopada uczestniczyłem wraz z zastępcą  w Katowicach w Urzędzie Wojewódzkim 
w konsultacjach nt. reformy oświaty. 
3. 1 grudnia brałem udział  w akademii górniczej w Rydułtowach. 
4. 5 grudnia w Gimnazjum w Piecach odbyła się  debata młodzieżowa na temat dobrego 

i bezpiecznego życia oraz zagrożeń  społecznych. W debacie uczestniczył  Pan Z. Goworowski. 
5. 5 grudnia uczestniczyłem w Czernicy w Zameczku w spotkaniu z okazji Dnia Wolontariatu. 
6. 7 grudnia w Piecach odbyło się  spotkanie z inicjatywy radnych z mieszkańcami dotyczące górnego 

spalania. 
7. W dniach 8-9 grudnia w Wiśle brałem udział  w szkoleniu nt. oświadczeń  majątkowych, finansach 
publicznych 
8. W dniach 10 i 11 grudnia odbył  się  w OKiS Gaszowice II Jarmark Bożonarodzeniowy. 
9. 12 grudnia odbyło się  w Czernicy w Ośrodku Kultury spotkanie opłatkowe z kołami KGW 
z Gminy Gaszowice i Jejkowice. 
10. 14 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu z seniorami w Zameczku, gościem specjalnym był  
Remigiusz Rączka. 
11. 15 grudnia uczestniczyłem w Walnym Zebraniu członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Odry 
w Raciborzu. 
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12. 15 grudnia Pan Z. Goworowski i Przew. Rady P. Marek Masarczyk uczestniczyli w spotkaniu 
opłatkowym samorządowców Powiatu Rybnickiego. Spotkanie odbyło się  na terenie Miasta 

i Gminy Czerwionka-Leszczyny. 
13. 15 grudnia P. Karina Stępień  uczestniczyła w jubileuszu 10-lecia Stowarzyszenia LYSKOR. 

14. 16 grudnia P. Goworowski uczestniczył  w otwarciu przez nowopowstałą  Spółdzielnię  Socjalną  
kawiarni Rothówka w Czernicy w Ośrodku Kultury. 
15. 16 grudnia odbyło się  w Suminie spotkanie sympatyków SKATA dot. podsumowania roku 2016. 
W spotkaniu uczestniczył  P. Z. Goworowski. 
16. 17 grudnia w OKIS uczestniczyłem w rozdaniu nagród na podsumowanie sezonu lotowego 
Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych Śląsk Południe. 
17. 19 grudnia uczestniczyłem w podsumowaniu programu „Senior z wigorem", który odbył  się  
w Ośrodku Kultury w Czernicy. 
18. 20 grudnia w Opawie uczestniczyłem w drugim posiedzeniu wspólnego polsko-czeskiego 
Euroregionalnego Komitetu Sterującego, który zatwierdził  do dofinansowania mikroprojekty złożone 
w drugim naborze, w ramach "Funduszu Mikroprojektów 2014-2020 w Euroregionie Silesia" 
w programie INTERREG V-A RCz-RP. 
19. 20 grudnia w OKiS odbyło się  spotkanie wigilijne dla podopiecznych OPS. W spotkaniu 
uczestniczyła P. Sabina Mańczyk. 
20. 26 grudnia radna Agnieszka Pytlik i Barbara Watoła uczestniczyły w biegu przełajowym 

w Litultovicach. 
21. 28 grudnia uczestniczyłem w posiedzeniu Rady LGD LYSKOR. 

W dniu 23.12.2016 r. do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynął  wniosek jednostki budżetowej 

Oczyszczalnia Ścieków w Suminie w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania 
ścieków na okres od dnia 3 marca 2017 r. do dnia 2 marca 2018 r. Następuje wzrost cen: 

- ścieki dopływające — 8,20 zł/ma  (było 8,00 zł/ma), 
- ścieki dowożone z gospodarstw nie posiadających wodomierzy 24,59 zł/osoba/miesiąc (było 

24,01 zł/osoba/miesiąc). Pozostałe ceny bez zmian: 
- ścieki dowożone — pozostają  w cenie 12,50 zł/ma, 
- abonament — 3,0 zł/miesiąc. 

Podpisałem: 
1. Dwanaście zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
2. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie powołania Zespołu ds. Rewitalizacji; 

3. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie rezygnacji z realizacji prawa pierwokupu 
nieruchomości niezabudowanej; 
4. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie zmiany zasad polityki rachunkowości; 

5. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację  zadań  publicznych w roku 2017 w dziedzinie wspierania i upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu; 
6. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert 

na realizację  zadań  publicznych w dziedzinie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 

2017; 
7. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego 

Funduszu Świadczeń  Socjalnych w Urzędzie Gminy Gaszowice; 
8. Zarządzenie Wójta Gminy Gaszowice w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert 

na realizację  zadań  publicznych w roku 2017 w dziedzinie wspierania i upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu". 

W dalszej kolejności Sekretarz Gminy — Sabina Mańczyk z upoważnienia Wójta poinformowała, 

że „w dniu 29.11.2016 r. rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego dla 
zadania pn. Świadczenie usług zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych 
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Adres wykówrivey Cena 
= brutto za 
1 irtiesige 

inne informae
Podiegli.igee odczYtalliu 

Lp. 

1. Przedsiębiorstwo Usług 
Komunalnych i Bytowych 
Sp. z o.o. 

44-100 Gliwice 
ul. Chudoby 4/1 

1 114 799,76 zł  92 899,98 zł  Termin płatności: 30 dni 

2. Naprzód Sp. z o.o. 44-280 Rydułtowy 
ul. Raciborska 144B 

952 015,20 zł  79 334,60 zł  Termin płatności: 30 dni 

3. Remondis Gliwice Sp. z o.o. 44-100 Gliwice 	924 326,16 zł 	77 027,18 zł  
ul. Kaszubska 2 

Termin płatności: 30 dni 

od właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Gaszowice. W postępowaniu złożono 

następujące oferty:  

Do realizacji zadania wybrano firmę: REMONDIS Gliwice Sp. z o.o.". 

Przewodniczący Rady zapytał  Wójta jaka była frekwencja na spotkaniu dotyczącym „górnego 
rozpalania" w sołectwie Piece. Wójt odpowiedział, że w spotkaniu uczestniczyło około 45 osób. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  ma pytania bądź  jakieś  uwagi, 
do przedstawionego sprawozdania. Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac 
Wójta nikt nie miał  pytań  i nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Gminy Gaszowice w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady zwrócił  się  o przedstawienie sprawozdań  z poszczególnych komisji Rady 
Gminy Gaszowice. Jako pierwszy głos zabrał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof 
Lorek, który przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 19 grudnia 
2016 r. o godzinie 1500  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Budżet Gminy na 2017 rok oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Gaszowice na 2017 rok 
i na lata następne. 
2. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 
3. Podsumowanie pracy Komisji Rewizyjnej za 2016 rok. 
4. Analiza materiałów na sesję. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży — Jerzy Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  
w dniu 22 grudnia 2016 r. o godz. 1500  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Omówienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2017. 
2. Plan Pracy Komisji na 2017 rok. 
3. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Gaszowice na 2017 i na lata następne oraz budżet Gminy 
Gaszowice na rok 2017. 
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty... za rok 2016. 
5. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obrady przybył  radny Mieczysław Szymik (godz. 16.23), 
a zatem na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 14 radnych. 
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Kolejno głos zabrał  radny Józef Szawerna, członek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Finansów, który w związku z nieobecnością  Przewodniczącej przedstawił  
sprawozdanie z posiedzenia komisji, które odbyło się  w dniu 19 grudnia 2016 r. o godz. 13°°  w sali 

narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Budżet Gminy Gaszowice na rok 2017. 
2. Podsumowanie pracy komisji za rok 2016. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdania z rocznej działalności Komisji Rady Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady poprosił  o przedstawienie sprawozdań  z rocznej działalności Komisji Rady 
Gminy Gaszowice. W związku z powyższym przystąpiono do przedstawienia sprawozdań: 

- Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej w roku 2016 przedstawił  Przewodniczący Komisji 

Krzysztof Lorek. 
- Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży 

przedstawił  Przewodniczący Komisji Jerzy Kawulok; 
- Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów —
w związku z nieobecnością  przewodniczącego przedstawił  członek komisji - radny Józef 
Szawerna. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania, uwagi w zakresie przedstawionych 
sprawozdań  z rocznej działalności poszczególnych komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono 
uwag. Ponadto poinformował, że sprawozdania sporządzone przez poszczególne komisje są  do 

wglądu w Urzędzie Gminy. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Gaszowice 

na rok 2017; 
Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich posiedzeniach 
komisji. Ponadto projekty planów pracy poszczególnych komisji na rok 2017 zostały przygotowane 

i omawiane były podczas posiedzeń  komisji przed poprzednią  sesją, do których nie wniesiono uwag. 

W dalszej kolejności po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodnicząca Rady 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.27.149.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Gaszowice na rok 2017 - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2017; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały wraz projektem plany pracy Rady Gminy 
Gaszowice na rok 2017 wszyscy radni otrzymali i omówiony był  podczas posiedzeń  wszystkich 

posiedzeń  komisji. Do projektu planu pracy uwag nie wniesiono. W dalszej kolejności po udzieleniu 
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głosu przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały 

pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.27.150.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2017 - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Gminy Gaszowice na rok 
2017; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  uczestniczył  w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży, gdzie został  szczegółowo omówiony Program przez 
Przewodniczącego GKRPA - Pana Adama Wawocznego. Podczas posiedzenia komisji został  również  
przedstawiony plan wydatków GKRPA i Punktu Konsultacyjnego w łącznej kwocie 30 000,00 zł. 
Ponadto Program omawiany był  podczas pozostałych komisji, do którego uwag nie wniesiono. 
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. Przewodniczący Rady poddał  projekt 
uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.27.151.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gaszowice na rok 2017 - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, do 
którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej oraz odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głos „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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UCHWAŁA NR OG-BR0007.27.152.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, do 

którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

O — głos „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.27.153.20156RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie z zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017: 
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki Wójta do projektu, które zostały szczegółowo omówione 

podczas posiedzeń  Komisji Rady. Autopoprawki zawiera poniższa tabela: 

Dochody 
wg projektu 

budżetu 
na rok 2017 

do 
15.11.2016 

Dochody 
autopoprawki 
do projektu 
na 2017 rok 
28.12.2016 

Uzasadnienie 
dla dochodów 

wg 
autopoprawki 

Wydatki 
projektu 
budżetu 

na rok 2017 
do 

15.11.2016 

Wydatki wg 
autopoprawek 

do projektu 
na 2017 rok 
28.12.2016 

Uzasadnienie 
dla wydatków 

wg autopoprawki 

Rozchody 

(splata 
kapitału) 

na 
15.11.2016 

Rozchody 

(splata 
kapitału) 

na 
28.11.2016 

31.392.662 31.402.662 10.000 
umowa 
dotacji z 
powiatu dla 
OSP 
Szczerbice 

30.973.446 31.283.446 10.000 umowa 
dotacji dla OSP 
Szczerbice 
300.000 
zmniejszenie spłaty 
kapitału 

659.216 359.216 

+10.000 31.402.662 310.000 31.283.446 -300.000 359.216 

+160.000 Przeniesienie -300.000 
-160.000 w dziale 600 
+300.000 Transport i łączność  

z utrzymania dróg 
publicznych 
gminnych na 
dofinansowanie 
budowy ronda 
w centrum Gaszowic 
(powiat) kwota 
160.000, oraz 
dofmansowanie dróg 
publicznych 
gminnych 300.000 
tytułem zmniejszenia 
spłaty kapitału 2017 
roku. Spłata 
zrealizowana w 2016 
roku. 
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+95.000 	Przeniesienie z Dz. 
-95.000 	600 Transport 

i łączność  95.000 
do: 
1) Dz. 801 Oświata 
i wychowanie 
25.000 niepubliczne 
przedszkole 
„Tęczowa Kraina" 
2) 20.000 
Ochotnicze Straże 
Pożarne 
Gaszowice 
3) 20.000 budowa 
oświetlenia przy 
boisku sportowym 
w Czernicy 
4) dotacja dla OKiS 
Gaszowice 30.000 
(skate park) 

+10.000 	Przeniesienie 
-10.000 	z Dz.710 do Dz.700 

(opracowania, 
podziały działek itp.) 

+60.000 	Przeniesienie 
-60.000 	z Dz.750 - 

Administracja 
publiczna do Dz. 921 
- Kultura i ochrona 
dziedzictwa 
narodowego 

-1.000 	Przeniesienie 
+1.000 	z Dz.754 do Dz.758 

(rezerwa) 
  • 	• 

Pani Skarbnik podsumowując poinformowała, że kwota  zamyka się  po zmianach kwotą   

31.402.662 zł. Zwiększenie jest po stronie dochodów o kwotę  10 000 zł. Jest to tytułem umowy jaka 

zostanie zawarta pomiędzy gminą  a powiatem rybnickim. Ta sama sytuacja ma miejsce po stronie 

wydatków, z tym że zwiększamy je o kwotę  310 000 zł  tytułem zmniejszenia rozchodów spłaty 

kapitału, która jest dokonana w roku bieżącym, a zatem rozchody zamykają  się  kwotą  359 216 zł. 
Podsumowując wydatki budżetowe zwiększamy o kwotę  310 000 zł  w stosunku do projektu budżetu, 

które po zmianach zamykają  się  kwotą  31 283 446 zł. Różnicę  pomiędzy dochodami a wydatkami 

stanowi nadwyżka w wysokości 119 216 zł, która przeznaczona jest na spłatę  wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczki. Podała również  do wiadomości, że pozostałe przedstawione w tabeli zmiany 

w wydatkach są  na zasadzie przeniesienia z działu do działu. Ponadto wyjaśniła, iż  autopoprawki 

analogicznie znajdują  odzwierciedlenie w planowanych dochodach i wydatkach w projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania do Wójta w zakresie wniesionych 

autopoprawek szczegółowo omówionych na wszystkich posiedzeniach komisji oraz przedstawionych 
przez Panią  Skarbnik. Nikt nie miał  pytań  w tym temacie i nie wniesiono uwag. Następnie 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby powyższe autopoprawki przegłosować  łącznie. Nie 

wniesiono sprzeciwu, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie wszystkie 

autopoprawki Wójta. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

O — głosów „przeciw", 
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— głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawki Wójta zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Pani Skarbnik odczytała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017 z uwzględnieniem przyjętych 

autopoprawek wójta, do którego nie wniesiono uwag. 

- przedstawienie opinii i wniosków Komisji Rady Gminy, 
Wszystkie komisje pracujące w strukturach Rady pozytywnie zaopiniowały przyszłoroczny projekt 

budżetu. Ponadto na ostatnich posiedzeniach komisji, radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017 oraz do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne, a także do przedstawionych autopoprawek Wójta. 
Pozytywnie zaopiniowano przyszłoroczny budżet. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, 
Pani Skarbnik odczytała Uchwałę  IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Katowicach Nr 4200/IV/221/2016 z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Gaszowice projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok wraz z uzasadnieniem 

i materiałami informacyjnymi. Została wydana pozytywna opinia. 

- stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków Komisji, 
Wójt powiedział, że projekt budżetu który został  przedłożony radzie oraz organowi kontrolnemu 

został  stworzony na miarę  możliwości finansowych Gminy, nadmienił  iż  jest to realny projekt 

prowadzący do stabilnego rozwoju gminy. 
Wójt skierował  podziękowania Komisjom Rady za pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 

budżetowej na rok 2017 oraz projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 
2017 i na lata następne oraz przyjęcie wniesionych autopoprawek. 

- dyskusja na projektem uchwały budżetowej, 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania, uwagi bądź  chce zabrać  głos. 

W odniesieniu do tego punktu żaden z uczestników sesji nie zabrał  głosu. 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej, 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami pod głosowanie, 

które przebiegało następująco: 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr OG-BR.0007.27.154.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 
2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2017 - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował  Wójtowi jednogłośnego przyjęcia budżetu na rok 2017 przez 

Radę  oraz życzył  dobrej i spokojnej realizacji budżetu. 
Wójt Gminy podziękował  za jednogłośne uchwalenie budżetu na rok 2017, nadmienił, że będzie to 

budżet ambitny, jest wiele zamierzeń  i dużych zadań  oraz inwestycji do wykonania, które jak wyraził  
nadzieję  uda się  zrealizować. 
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g) podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omówiony został  podczas posiedzeń  
Komisji Rady, ponadto przedstawione zostały autopoprawki Wójta do projektu wieloletniej prognozy 

finansowej. 
Pani Skarbnik podsumowując poinformowała, że w wyniku autopoprawek w wieloletniej 

prognozie finansowej dokonuje się  zwiększenia w dochodach o kwotę  10 000 zł  i w wydatkach 

o kwotę  300.000 zł  i ulega zmianie wynik budżetu który wynosi 359 216 zł. W związku z powyższym 

informacje o zmianach zawarte zostały również  w objaśnieniach, a zatem zmienia się  treść  załącznika 

nr 3 do przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania do Wójta w zakresie wniesionych 

autopoprawek szczegółowo omówionych na wszystkich posiedzeniach komisji oraz przedstawionych 
przez Panią  Skarbnik. Nikt nie miał  pytań  w tym temacie i nie wniesiono uwag. Następnie 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby powyższe autopoprawki przegłosować  łącznie. Nie 

wniesiono sprzeciwu, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie wszystkie 

autopoprawki Wójta. 
Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawki Wójta zostały przyjęte jednogłośnie. 

W dalszej kolejności po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego pani Skarbnik odczytała projekt 

uchwały z uwzględnieniem przyjętych autopoprawek wójta, do którego nie wniesiono uwag. 

Następnie przytoczona została treść  Uchwały Nr 4200/IV/222/2016 z dnia 1 grudnia 2016 roku 

IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii 
o przedłożonym przez Wójta Gminy Gaszowice projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. Została wydana pozytywna opinia. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma pytania, uwagi bądź  chce zabrać  głos. Nikt nie 

zabrał  głosu i nie wniesiono uwag, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały 

wraz z przyjętymi autopoprawkami pod głosowanie, które przebiegało następująco: 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się" 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA Nr OG-BR.0007.27.155.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 
2016 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne - stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

h) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gaszowice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Następnie poinformował, że jest wnioskodawcą  przedmiotowego 

projektu uchwały i przedstawił  wysokość  proponowanych składników wynagrodzenia dla Wójta to 

jest: wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5 400 zł, dodatek funkcyjny w kwocie 1800 zł, i dodatek 

specjalny w kwocie 2 520 zł  - tj. 35 % sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego co 

daje łączną  kwotę  9 720 zł. Ponadto wójtowi przysługuje zgodnie z odrębnymi przepisami dodatkowe 

wynagrodzenie roczne oraz dodatek za wysługę  lat. Propozycja wynagrodzenia stanowi podwyżkę  
o 620 zł  od 1 stycznia 2017 roku w stosunku do poprzednio uchwalonego wynagrodzenia. Kolejno 
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Przewodniczący Rady przedstawił  dla porównania aktualne kwoty wynagrodzeń  bez wysługi lat 

wójtów, burmistrzów okolicznych gmin i miast, których wysokości przedstawiają  się  następująco: 

Czerwionka Leszczyny: 10 960 zł, Rydultowy: 10 100 zł, Świerklany: 8 900 zł, Lyski 8 875 zł, 
Jejkowice: 8 400 zł. Po czym zapytał  czy są  jakieś  pytania w tym temacie. Nikt nie miał  pytań. 

Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała 

projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

O — głosów „przeciw", 
1 — głos „wstrzymujący się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.27.156.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 grudnia 2016 r. 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gaszowice - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

8. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady przedstawił  sprawozdanie z działalności Rady Gminy Gaszowice za rok 2016 

oraz poinformował, ze zostanie ono zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Kolejno zapytał  czy ma ktoś  uwagi, bądź  pytania do niniejszego 
sprawozdania. Nie wniesiono uwag w zakresie przedstawionego sprawozdania. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- kolejna sesja planowana jest na dzień  26 stycznia 2017 r., tak jak zwyczajowo przyjęto w ostatni 

czwartek miesiąca o godz. 16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach. 
- w dniu 15.12. na zaproszenie Przewodniczącego Rady Powiatu w Rybniku oraz starosty 

rybnickiego wspólnie z zastępcą  Wójta uczestniczył  w spotkaniu świątecznym, które odbyło się  

w Zespole Szkół  w Czerwionce-Leszczynach. Natomiast w dniu 21.12. w Ośrodku Kultury 

w Czernicy odbyło się  spotkanie opłatkowe radnych i władz Gminy Gaszowice oraz zaproszonych 

gości. 

Bieżąca korespondencja 
- w dniu 30 listopada pocztą  e-mail została przesłana Uchwała NR XIII/145/16 Rady Gminy Brenna 

z dnia 13 września 2016 r. w sprawie poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego 

Śląskiego Instytutu Onkologii; 

- w dniu 1 grudnia do Urzędu Gminy wpłynęła informacja Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Gaszowicach dotycząca wyjaśnień  do wypowiedzi na poprzedniej sesji w zakresie rozliczenia 

środków za rok 2015 z tytułu 1% podatku dochodowego od osób fizycznych — wg informacji 
z Zarządu Wojewódzkiego ZOSP RP w Katowicach — OSP Gaszowice jest wiodącą  Jednostką  
w województwie śląskim; 

- w dniu 14 grudnia do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęła informacja od posła na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Sitarskiego w sprawie: rynek pracy i system ochrony 
zdrowia w Polsce / w Województwie Śląskim, a dotycząca interpelacji i zapytań  złożonych w ramach 

pracy parlamentarnej w 2016 roku. Ponadto do pisma załączone zostało zestawienie interpelacji 

i zapytań  poselskich w sprawie systemu ochrony zdrowia. 
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Poseł  na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Pan Krzysztof Sitarski skierował  również  prośbę  
o konsultację  w sprawie: planowanej reformy systemu oświaty w Polsce w kontekście 
zapowiadanych zmian przez Rząd Rzeczypospolitej Polskiej a dotyczącej przedstawienia uwag do 
zmian w przepisach Prawa Oświatowego, m.in. w Ustawach o systemie oświaty i Karta Nauczyciela 
i innych aktach regulacyjnych. 
Do pisma dołączone jest zestawienie najważniejszych kwestii — zmian w reformie oświaty, które były 
konsultowane z Ministerstwem Edukacji Narodowej, Ministerstwem Rodziny, Pracy i Polityki 
Społecznej, Ministerstwem Finansów w latach 2015-2016, a także interpelacje wraz odpowiedziami 
dotyczące zmiany sposobu realizowania tygodniowego czasu pracy przez nauczycieli (...) oraz 
w sprawie samorządowych centrów usług wspólnych w kontekście zmian w dotychczasowej 
organizacji obsługi finansowo-administracyjnej szkół. Dokumenty są  do wglądu w UG w siedzibie 
Rady. Podsumowując Przewodniczący Rady nadmienił, że zmiany o których mowa został),  już  
uchwalone, jednakże Wójt zadeklarował, że zostanie przygotowane pismo z odpowiedzią  w tej 
sprawie. 

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia, do Rady Gminy Gaszowice zostały przekazane kartki 
z życzeniami świątecznymi od: 
- Przewodniczącego Rady Powiatu — Jana Tokarz i Starosty Rybnickiego — Damiana Mrowiec, 
- Przewodniczącego Rady Miejskiej — Bernarda Strzoda i Burmistrza Gminy i Miasta Czerwionka 
Leszczyny — Wiesława Janiszewskiego, 
- Przewodniczącego Rady Gminy Jejkowice — Mieczysława Wojaczek, 
- Przewodniczącego Rady Gminy Lyski — Grzegorza Dudek, 
- posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Krzysztofa Sitarskiego, 
- posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Krzysztofa Gadowskiego, 
- posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Czesława Sobierajskiego, 
- posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Teresy Glenc, 
- posła na sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Pawłą  Kobylińskiego, 
- Zarządu Chóru „Bel Canto", 
- Zarządu Stowarzyszenia Lyskor, 
- całej społeczności Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach, 
- wychowanków i wychowawców Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gaszowicach. 
Zostały również  wysłane kartki z życzeniami do okolicznych gmin, miast i powiatów. 

Radna Agnieszka Pytlik poinformowała, że w drugi dzień  Świąt Bożego Narodzenia tj. 26 grudnia 
delegacja z Gminy Gaszowice uczestniczyła w Litultowicach w biegu, który odbył  się  w ramach 
wspólnie realizowanego projektu „Poznajmy się! Współpraca gmin Litultowice i Gaszowice". 

Radna Barbara Watoła w imieniu Stowarzyszenia Ruch Wspierania Inicjatyw Społecznych Urwis 

przekazała podziękowania dla radnych i sołtysów za ofiarowaną  pomoc w związku z organizacją  
spotkania Dzieci z Mikołajem, nadmieniła również, że przygotowano 420 paczek z cukierkami 
którymi obdarowano dzieci w poszczególnych sołectwach naszej gminy, a ponadto Mikołaj odwiedził  
dzieci na oddziale dziecięcym w Szpitalu w Rydułtowach. 

10. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel w nawiązaniu do przedstawionego sprawozdania zapytał  Wójta czy 
w dniu 20 grudnia podczas posiedzenia w Opawie zostały zatwierdzone również  wnioski z gminy 

Gaszowice. Wójt odpowiedział, że podczas tego posiedzenia nie były rozpatrywane i zatwierdzane 
wnioski z gminy Gaszowice, dodał  że nasza Gmina złożyła wniosek w pierwszym naborze i wspólnie 
z Miasteczkiem Litultowice realizuje projekt pn. „Poznajmy się! Współpraca gmin Litultowice 

i Gaszowice". 

2. Radny Szymon Korbel powiedział, że chciałby zwrócić  uwagę  na zapis w Informacji o realizacji 
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zadań  oświatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 2015/2016 który dotyczy tego że „wszystkie 

szkoły posiadają  dobrze wyposażone sale gimnastyczne oraz boiska sportowe." wyrażając opinię, że 

różnie to wygląda w poszczególnych szkołach z racji tego, że w Szkole Podstawowej w Gaszowicach 

dzieci realizując zajęcia wychowania fizycznego korzystają  również  z hali sportowej w OKiS 

w Gaszowicach, przechodząc z budynku szkoły na drugą  stronę  ulicy, a zatem nie jest to 

porównywalne z pozostałymi szkołami. Wójt powiedział, że baza sportowa przy placówkach 

oświatowych jest coraz lepsza, powstają  nowe obiekty (boiska wielofunkcyjne przy Szkole 
podstawowej w Gaszowicach i w Czernicy), a będziemy dalej pracować  nad tym, aby baza sportowa 

w miarę  potrzeb dalej się  rozwijała. 

3. Radny Jerzy Kawulok zapytał  Wójta czy zostały podjęte kroki, aby postawić  nową  wiatę  
przystankową  w Czernicy, która uległa zniszczeniu w wyniku wypadku samochodowego. Wójt 

udzielił  informacji, że prowadzone są  działaniami w tej sprawie, jednakże trochę  to potrwa ponieważ  
wymiana przystanku będzie sfinansowana z ubezpieczenia sprawcy wypadku. 

4. Radny Jerzy Kawulok zwrócił  uwagę, na fakt że: „górnicy nie usłyszeli życzeń  na Barbórkę, 
przekazanych od Wójta, co było tego przyczyną  - czy pan wójt zapomniał, i czy w urzędzie nie ma 

pracownika, który mógłby przypomnieć  o ważnych wydarzeniach". W odpowiedzi Wójt przeprosił  
za zaistniałą  sytuację  braku życzeń  dla górników z okazji Barbórki i poinformował, że przeprowadził  
rozmowę  z odpowiednim pracownikiem Urzędu Gminy i ma nadzieję, że taka sytuacja się  nie 

powtórzy. 

5. Radna Ilona Sklarek zapytała wójta czy zostały zakończone prace dotyczące budowy mostka na 

ul. Szybowej. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że zadanie to realizowało Miasto Rydultowy 

zostało zakończone i przejazd jest zapewniony. Nadmienił  również, że mogą  nastąpić  w tym rejonie 

jeszcze dodatkowe prace. 

6. Przewodniczący Rady Marek Masarczyk zapytał  Wójta, czy wiadomo już  co powstanie 

w naszym gimnazjum, w związku z reformą  systemu oświaty od roku szkolnego 2017/2018. Wójt 

podał  do wiadomości, że są  wstępne plany, które w najbliższy piątek zostaną  przedstawione podczas 

spotkania w Delegaturze Kuratorium Oświaty w Rybniku. Po wstępnej akceptacji naszej koncepcji, 

zostanie ona przedstawiona radnym na najbliższych posiedzeniach komisji. 

11. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 17.45. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny 
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